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NUMMER 17 

komt uit op:  
VRIJDAG 13 SEPTEMBER 2024 

 

kopij aanleveren t/m vrijdag 6 september 2024 

via ons e-mailadres:  

info@deschakelhaps.nl 
 

Nummer 18 komt uit op 27 september – kopij aanleveren t/m 20 september. 
 

Redactieadres: 

Willem Alexanderlaan 5, 5443 BX Haps  06-18446702 of 06-15461173. 

 

Aangeleverde kopij 

Geen bevestiging ontvangen? Neem dan telefonisch contact met ons op. 
 
 

Aanleveren kopij  

• Vraag bij inleveren van aangeleverde kopij of er kosten aan verbonden zijn.  

• Teksten aanleveren als WORD-document.  

• Bij voorkeur tekst aanleveren in lettertype Verdana grootte 10.  

• Foto’s tevens apart in de mail toevoegen. 

 

Informatie en/of adreswijzigingen: info@deschakelhaps.nl 

De Schakel niet ontvangen?  06-18446702 of 06-15461173 

Jaarabonnement op de Schakel kost slechts € 20,00.  

 
In het kader van de AVG (Europese wet Algemene Verordening  
Gegevensbescherming) dienen verenigingen, instellingen én  
personen die FOTO’S van personen mailen naar de redactie van  
De Schakel voor plaatsing in één van de nummers er ZELF voor  
te zorgen dat zij toestemming hebben van de betreffende perso(o)n(en). 

 

De redactie kan niet aansprakelijk worden gesteld voor fouten in  
publicaties en advertenties en daaruit mogelijk  
voortvloeiende aansprakelijkheid. 
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DORPSRAAD HAPS 
 

Beste dorpsgenoten,  
 

Op dinsdag 17 september houden we een  

dorpsraadvergadering in café zaal Geluc, 

om 20.00 uur. 
 

Wethouder Bouke van Vugt is namens de gemeente aanwezig om de 

woningbouwplannen van Haps toe te lichten. Verder zijn er al projecten ingediend 

voor het budget sociale vernieuwing nieuwe stijl.  

Na 1 sptember beoordelen de verschillende buurten over de projecten en we 

proberen op de dorpsraadvergadering een verdeling bekend te maken.  

De verschillende vertegenwoordigers van de buurten worden verwacht op de 

vergadering. Gebiedswethouder Hendriks zal tevens aanwezig zijn. 
  

Agenda: 

-     Woningbouw Haps (wethouder B. van Vught) 

Plan Weemen 

Plan Thijssen 

Plan Mooren 

Andere ontwikkelingen 

Omgevingsvisie-Masterplan 
 

-     Voortgang herinrichting Kerkstraat 

            Kerkstraat en Kerkplein 

            Volgende fase: Marijkeplein, Beerseweg, etc. 
 

-     Verdere Inrichting Haps 

            Lokkantseweg 

            Definitieve inrichting de Schans 

            Kampsestraat 

            Toekomstige projecten 
 

-     Ellen Kocken (Sociom) / Politie 
 

-     Kermis (Jeroen van den Hoogen) 
 

-     WIU knelpuntenkaart meldingen (Welke punten / acties worden gerapporteerd) 
 

-     BSV subsidie: aanvragen en scores 
 

-     Mededelingen: 

            Willem Engbers: vuurwerk 

            Tiny Strik: evenemententerrein 

            Kernendemocratie subsidie 

            Groen dak subsidie 

            PMD afval 

            Sport: NEGEN 

            Sport: Harmonisatie van de binnensporttarieven 

            Oud papier: ophalen huis-aan-huis vanaf 1 januari 2026 

            Symposium vitaal landelijk gebied 24 september 

            Samenstelling bestuur Dorpsraad Haps 

-     Wat verder ter tafel komt 
 

-     Rondvraag 
 

Namens Dorpsraad Haps, Robert Heester 
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MEDEDELINGEN HUISARTSENPRAKTIJK HAPS 
 

Beste mensen,  
 

Allereerst willen we u bedanken voor het invullen 

van het patiënten tevredenheidsonderzoek.  
 

Daarin is onder andere naar voren gekomen dat de toegankelijkheid van de 

praktijk, de parkeergelegenheid en de privacy van de patiënt aandachtspunten zijn.  

We zijn ons hiervan bewust en hebben dit nogmaals intern besproken. 
 

Wat betreft de toegankelijkheid van de praktijk voor mindervaliden zijn we 

beperkt in de mogelijkheden om daar (nu) iets aan te veranderen.  
 

Zoals jullie mogelijk wel weten zijn we op zoek naar een andere (grotere) 

praktijkruimte. Mocht dat concreter zijn, dan houden we daar natuurlijk rekening 

mee. Mocht het niet mogelijk zijn om naar de praktijk te komen, overleg dan met 

de assistente om te bekijken of er andere opties zijn.  
 

De privacy van de patiënt vinden we zeer belangrijk, dat is 

ook de reden dat we de radio ooit wat harder hebben staan in 

de wachtkamer en proberen we de gevoelige informatie die 

aan de balie besproken wordt te beperken.  
 

Parkeergelegenheid 

De assistentes en praktijkondersteuners die met de auto naar Haps  

komen gaan de auto’s verderop parkeren en daarmee hopen we iets 

meer parkeerplaatsen te creëren aan de overkant van de praktijk. 
 

De personele bezetting van de praktijk:  

Dokter Jeroen Beurskens is tijdelijk niet in de praktijk aanwezig.  

Hij is vanaf november weer aanwezig.  
 

Zoals jullie waarschijnlijk gemerkt hebben is de bezetting 

van de assistentes wisselend geweest door ziekte en 

vakantie.  
 

We zijn hard op zoek naar een nieuwe assistente!  

Ten tijde van dit schrijven kunnen we daar nog geen verdere 

informatie over geven.  
 

Het kan dus voorkomen dat u te maken krijgt met een 

invalassistente. We hopen op uw begrip. We zijn helaas niet 

de enige huisartsenpraktijk met deze problemen.  
 

Als laatste punt:  

De griepspuiten komen er weer aan.  

Heeft u de laatste jaren een oproep ontvangen? 

Houd uw brievenbus in de gaten … u krijgt weer een oproep van ons! 
 

Heeft u geen oproep ontvangen en u denkt dat u wel een indicatie  

heeft, neem dan telefonisch contact op met ons.   

Onder voorbehoud staan de griepspuiten gepland op maandag 4 november… 
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GELOOFSGEMEENSCHAP H. NICOLAAS    
  

Zaterdag 31 augustus: Geen Eucharistieviering.  
 

Zaterdag 7 september 19.00 uur: Eucharistieviering in de kerk. 

Misintenties:  Nell Kroef en overleden ouders Kroef-van Dijk 

        Alle overledenen Zonnebloem gasten 
    

Secretariaat: Parochie de Goede Herder, tel. 0485-451282. 

 

   

MISINTENTIES 
 

Misintenties kunnen opgegeven 

worden bij Dinie van Raaij, 

Parallelstraat 2.03.  

Telefoon 312817.  
 

U kunt daar een envelop in de 

brievenbus stoppen.  
 

Ook kunt u een envelop stoppen in de 

brievenbus die aan de kerk hangt. 
 

De kosten bedragen € 12,50.  

Als u de misintentie vermeld wilt 

hebben in De Schakel, dan is het 

belangrijk dat u de intentie opgeeft 

ruim drie weken voor de gewenste 

datum. 
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PROSTAATKANKERSTICHTING 
 

Inloopbijeenkomst voor mannen met prostaatkanker en hun naasten 
 

Maasziekenhuis Pantein organiseert samen met de ProstaatKankerStichting op 

vrijdag 6 september van 14.00 tot 16.00 uur een inloopbijeenkomst voor 

mannen met prostaatkanker en hun naasten. 
 

De ProstaatKankerStichting is een 

patiëntenorganisatie door en voor mannen met 

prostaatkanker.  
 

Tijdens de bijeenkomst gaat het vooral om het 

contact met lotgenoten. Het delen van 

ervaringen geeft vaak veel herkenning en 

erkenning, ook voor de naasten.  

Het thema deze bijeenkomst is” 

‘Veranderde intimiteit en seksualiteit. Hoe ga je er mee om?’ 
 

De bijeenkomst vindt plaats in het Maasziekenhuis en is gratis toegankelijk. 

Aanmelden is niet nodig. 
 

BOOMVEILIGHEIDSCONTROLE LAND VAN CUIJK 2024 
 

 

In de gemeente Land van Cuijk wordt ieder jaar ongeveer een vierde deel van het 

gemeentelijk bomenbestand gecontroleerd.  

Met deze werkwijze komt elke gemeentelijke 

boom eens in de vier jaar aan de beurt. Bij de 

controle wordt gekeken of de bomen nog gezond 

en veilig zijn.  
 

De boomveiligheidscontrole worden uitgevoerd 

door de Terra Nostra uit Mill in de periode 

augustus tot en met oktober 2024. 
 

Via bijgaande link komt u op de site waar de bomen die een boomveiligheidscontrole 

krijgen. 

www.gislandvancuijk.nl/cook/bomen 

 
 
 

 

 

  

http://www.gislandvancuijk.nl/cook/bomen
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SPECIAAL VOOR JONGEREN: HET MDT-HUIS 
 

 

Maatschappelijke diensttijd binnen Land van Cuijk 

De weg naar volwassenheid is niet altijd makkelijk. 

Hoe ouder je wordt, hoe meer je te maken krijgt met 

het maken van eigen keuzes, verantwoordelijkheden, 

uitdagingen en kansen. Sommige jongeren in 

Nederland hebben hier moeite mee en lopen het risico 

om uit te vallen. Het landelijke initiatief 

Maatschappelijke Diensttijd biedt jongeren de 

mogelijkheid om samen talenten, persoonlijke doelen 

en kansen te onderzoeken. Ook bij Sociom bieden wij 

dit programma vanaf nu aan via Het MDT-huis.  
 

Bij het MDT-huis van Sociom bieden wij jongeren de mogelijkheid om zich 

persoonlijk te ontwikkelen. Met een speciaal maatwerkprogramma laten we hen 

kennismaken met de verschillende aspecten van het leven, ondersteunen we ze bij 

hun hulpvragen en geven we hen handvaten om zelfverzekerder deel te nemen aan 

de maatschappij.  
 

Voor wie is het MDT-huis een mooie kans? 

Dit traject is speciaal ontwikkeld voor jongeren tussen de 16 en 27 jaar.  

Jongeren die vastlopen op school, het werk of die al een enige tijd thuis zitten, 

kunnen deelnemen aan deze ‘reis’. Het is een reis om talenten te ontdekken, 

erachter te komen wat je in de toekomst wil gaan doen en je persoonlijke doelen te 

behalen. Het duurt 3 tot 6 maanden en is in groepsverband.  
 

Aanmelden 

Lijkt dit een mooie kans voor jou of jouw kind?  

Meld je dan aan voor een intakegesprek via coördinator MDT Maaike Schwering: 

maaikeschwering@sociom.nl Ook kun je vrijblijvend met haar contact opnemen 

voor meer informatie over dit project. Het volgen van het traject is kosteloos. 
 

Over Sociom 

Sociom is een organisatie voor sociaal werk in het Land van Cuijk en West Maas en 

Waal. Samen met de gemeente, onze netwerkpartners en vrijwilligersorganisaties 

werken we aan een samenleving waarin mensen zich thuis voelen, kansen krijgen 

én pakken. Omdat we lokale initiatieven aanbieden, zijn wij altijd in de buurt.  

  Ook bij jou! 

  

mailto:maaikeschwering@sociom.nl
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BETER IN JE VEL DOOR GEVARIEERDER BEWEGEN 
 

Op dinsdag 10 september 2024 geeft Paula de Visser van beweegpraktijk Het 

Helende Huis een workshop in de bibliotheek in Mill. Ze is al sinds 2012 bezig met 

gevarieerd bewegen. Gevarieerd bewegen betekent dat je gedurende de dag meer 

spieren en gewrichten gebruikt dan je normaal zou doen. 

En nee – het is niet nodig om daar intensief voor in de 

sportschool te duiken.  
 

We zitten grote delen van de dag, pakken vaker de auto en 

ervaren meer fysieke klachten. Het open podium van Paula 

is een actieve workshop, waarin je spieren en gewrichten 

gaat activeren die in het dagelijks leven te weinig aan bod 

komen. Zo laat ze zien hoe je zelf fysieke problemen aan 

kunt pakken!  
 

We verzamelen om 19.15 uur in de bibliotheek in Mill.  

De workshop duurt ongeveer 1 uur en bevat een pauze. 

Draag gemakkelijke kleding, waarin je goed kunt bewegen. 

Tijdens de workshop wordt er regelmatig gewerkt met 

hulpmiddelen, zoals een stoel.  
 

Heb je een vraag of opmerking die je vooraf aan Paula wilt stellen?  

Geef dit door tijdens je aanmelding op de website van Bibliotheek BiblioPlus 

(biblioplus.nl/agenda).  
 

Je kunt ook aanmelden aan de balie van jouw 

dichtstbijzijnde bibliotheek.  

Deelname aan de activiteit is gratis, vooraf 

inschrijven is noodzakelijk in verband met het 

aantal beschikbare plaatsen. 
 

Bibliotheek Mill Kerkstraat 3, 5451 BM  

Dinsdag 10 september 2024,  

Inloop vanaf 19.15 uur  

Gratis, aanmelden noodzakelijk via biblioplus.nl/agenda of aan de bibliotheekbalie. 
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OPENINGSACTIE BIBLIOTHEEK HAPS 
 

Het is feest in Haps! Na maandenlang 

werkzaamheden aan de Kerkstraat is 

het werk dan eindelijk klaar.  

Wat is het mooi geworden, de 

herinrichting heeft gezorgd voor een 

gezellig dorps karakter.  

Daarnaast is ook het schoolplein van 

de Bongerd helemaal vernieuwd.  
 

Maar wisten jullie dat? 

- Er op het schoolplein van de 

Bongerd een servicepunt van 

Biblioplus zit met een 

prachtige collectie boeken? 

- Dat kinderen tot 18 jaar gratis lid kunnen worden van de Bibliotheek? 

- Je met een betaald abonnement toegang hebt tot ruim 40.000 e-books en 

13.000 luisterboeken? 

- Dat wij daar ook activiteiten organiseren zoals een cursus  

“Hoe ga ik om met mijn telefoon”? 

- Je bij alle vestigingen van BiblioPlus boeken kunt ophalen en terugbrengen? 

- Je ook speelgoed en herinneringskoffers kunt lenen? 
 

Wil jij de Bibliotheek eens uitproberen?  

Om de opening van de Kerkstraat en het schoolplein te vieren hebben we speciaal 

voor inwoners van Haps een gratis proefabonnement voor 3 maanden. 
 

Openingstijden: Maandag  14.30 – 20.00 uur 

                     Woensdag  14.30 – 17.00 uur  

Vrijdag  14.30 – 17.00 uur 
 

Adres: Kerkstraat 5 A, 5443AA Haps.   

Tel: 06 57285587 

servicepunthaps@biblioplus.nl 

 

 

  

mailto:servicepunthaps@biblioplus.nl
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MET VEREENDE KRACHTEN 
 

We waren bij mijn broer Mat en Elly de (vriendin van Mat) op bezoek. Samen waren we 

oude herinneringen op aan het halen. Hierbij hadden we het vooral over de eerste 

vakantie die we samen in Oostenrijk hadden doorgebracht. Het was op zijn zachts 

gezegd een vakantie die wel heel bijzonder was en die we niet snel meer zouden 

vergeten. Een belangrijke rol was er weggelegd voor een van de 

kleinste auto's die er toen op de weg reden, namelijk de Citroën 

2 CV (lelijke eend). Mat was hier de trotse bezitter van. 
 

Hier volgt een verslag van onze vakantie van 45 jaar geleden. 

Het begon zoals gewoonlijk met het plannen van de rit. Dus de 

wegenkaarten werden er bijgehaald. “Het is met dit eendje toch 

wel een dag of twee rijden,” zei ik. “Dat houdt in dat er een 

overnachting bij zit. Als alles meezit haalt het eendje wel  

70 kilometer per uur”. De lengte van de rit is meer dan  

1000 kilometer. Ga daar maar eens aan beginnen, maar we gingen met goede moed op 

weg. Na een paar honderd kilometer gereden te hebben hadden we onze eerste stop. 

Het was bij een wegrestaurant zoals er in Duitsland heel veel van zijn. Daar aten we 

met zijn allen een lekkere Strammer Max (Duitse uitsmijter) met 3 spiegeleieren op 

iedere Max. Toen moest Mat nog even tanken en gooide er gauw voor vijf en een halve 

mark in. Zuinig was het eendje wel, voor zoveel jaren terug was de benzine nog niet zo 

duur. Zo gingen we weer verder richting Oostenrijk. Het was toen ook al behoorlijk druk 

op de snelweg. Het was een hele file vrachtwagens die ons inhaalde. Sommige 

vrachtwagens bliezen op hun luchthoorns terwijl ze ons passeerden. Er is een gezegde: 

van de weg afgeblazen worden. Het zou hier zomaar gekund hebben.  
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Toen het wat minder druk werd probeerde ik wat te lezen. Ik pakte de krant en ik zeg 

tegen Marijke: -”kun je de krant even mee vasthouden.” De krant was toen veel groter 

dan nu. De uitgeslagen krant paste precies achter in het eendje. Marijke had het 

plaatselijke nieuws en ik had de sportpagina. Ik was al een poosje aan het lezen zegt 

Mat opeens: zullen we toch maar proberen om in één keer naar Zell am See te rijden? 

Dan wisselen we maar af en toe met rijden. Toen ik aan het stuur zat ging het af en toe 

flink mis met schakelen. Ik had thuis een motor staan die in de eerste versnelling al  

70 kilometer haalde. Daarom wou ik steeds weer schakelen als de teller nog maar  

70 kilometer aangaf, maar dat was dus de topsnelheid van dit eendje. Zo kwamen we 

dus na een uurtje of 18 gereden te hebben zonder ongelukken in Zell am See aan.  
 

Daar aangekomen hadden we al snel een heel leuk pension gevonden. Dit pension was 

vlak bij een groot meer. We maakten kennis met een hele leuke oudere gastvrouw.  

Het eerste wat ze tegen ons zei: jullie hebben echt geluk, want we hebben vanavond 

heel mooi vuurwerk boven het meer. Dat gebeurt hier twee keer per jaar en dat wordt 

betaald door de hotels en pensions en alles wat hier met toerisme te maken heeft. Nou, 

we zaten ‘s avonds op het balkon van het 

pension eerste rang. Het meer waar boven de 

vuurwerk show was, was maar een 20 meter 

van ons vandaan. Wat het echte vuurwerk 

betrof, dat hadden we zo nog nooit gezien. Het 

was in een woord geweldig. En Mat maar 

knippen met zijn fototoestel. Oh wat mooi en 

kijk daar eens geweldig en prachtig! We 

kwamen superlatieven te kort, om het allemaal 

te beschrijven wat we zagen.  

Na zo’n 20 minuten was het helaas afgelopen.  
 

Mat had zijn fotorolletje helemaal vol geknipt. Dat waren toch wel een 40 foto's van het 

vuurwerk. Jammer, zei mijn broer, dat ik geen rolletje van 60 foto's erin had zitten.  

Ik ben heel erg benieuwd hoe de foto's geworden zijn zei Mat. Het bleek toen de foto's 

na een paar dagen ontwikkeld waren, toch iets anders gelopen te zijn als Mat wilde.  

De man van de fotokiosk gaf Mat de foto's en verontschuldigde zich. Ik kan er ook niets 

aan doen, zei hij, terwijl Mat de foto's aan het bekijken was. Opeens begon Mat heel 

hard te lachen. “Wat een geweldig vuurwerk,” zei hij. Elly, Marijke en ik werden echt 

nieuwsgierig hoe de foto's geworden waren. Dus zei Mat: kijk maar eens.  
 

Het waren allemaal kleine rode gele groene en blauwe puntjes. De fototoestellen van  

45 jaar geleden waren toen nog niet zo goed, dat ze zo’n mooi vuurwerk konden 

weergeven. Dat wisten we toen nog niet. “Verder niet getreurd, morgen gaan we met 

de eend naar de Gross Glockner,” zegt Mat.  
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Het was van het pension af een 30 km rijden. Ik had er eigenlijk niet zo’n goed gevoel 

bij, om met dit speelgoedautootje zo’n grote berg op te gaan. Maar Mat wist wel wat er 

kon met zijn eend. En wij mochten van geluk spreken, dat we met de eend mee 

mochten naar de Gross Glockner.  
 

Met het eendje en met 4 volwassen mensen erin naar deze reus van een berg van meer 

dan 3000 meter hoog. Ik had zo mijn twijfels. Het werd al snel heel spannend toen we 

deze berg opgingen. Vrachtwagens, fietsers, joggers alles ging ons voorbij.  
 

“Pas op:” zei Mat, toen er weer zo’n kolos 

voorbij kwam. Ik probeer bij deze 

vrachtwagen in de slipstream naar boven te 

komen. Zeg tegen Mat, dan moet je wel even 

jouw dak dicht maken, want die vrachtwagen 

rookt verschrikkelijk. Terwijl Mat het dak 

sloot, begon het eendje opeens flink te 

sputteren en hield er toen mee op. We waren 

tot vlakbij het hoogtebord van1500 meter 

gekomen. Ik opende het dashboardkastje 

waar een beschrijving in lag van vier velletjes papier, waar het hele technische gedeelte 

van de eend in stond. Hier hadden we al snel gevonden wat de oorzaak was dat het 

autootje afsloeg.  
 

Waarschijnlijk stonden de bougies van het motortje in de dop voor het hooggebergte 

niet goed afgesteld. Na even starten kregen we het eendje toch alweer sputterend aan 

de gang. Ik ga proberen als we naar onderen gaan te remmen op de motor van het 

eendje zegt Mat. Ik zeg tegen mijn broer: jij bent zeker de grappigste thuis.  

Met zo’n piepklein motortje valt denk ik niet te remmen. Zoveel weet ik er nog wel van. 
 

We hebben toen het eendje even omgedraaid en gingen weer naar beneden. Nou dit 

was nog veel spannender dan toen we naar boven gingen. Na een 100 meter ging het 

eendje verschrikkelijk aan het roken. Het leek net een eend aan de gril. Mat zat met het 

remmen flink in het rood. We moesten nog zeker 5 kilometer naar beneden. “Ga nu 

even stoppen en laat de remmen een half uurtje afkoelen!” Na amper 10 minuten zegt 

Mat: “Zullen we het weer gaan proberen. Voel jij even 

aan de remmen of ze genoeg afgekoeld zijn? zegt Mat 

tegen mij. Dat doe jij zelf maar zeg ik, ik ga er mijn 

vingers niet aan branden. Twintig minuten later gingen 

we weer verder de berg af.  

Na een paar honderd meter werd het weer mistig en 

heet in de eend. “Als het zo doorgaat moeten we 

dadelijk nog in de eend overnachten”, zegt Elly de 

vriendin van Mat. Weet je wat we doen zegt Mat, jullie 

stappen uit en ik ga alleen verder. Dan is er niet zoveel 

ballast in de eend en hoef ik niet steeds zo hard te remmen.  
 

Dus Mat gaat alleen verder met zijn eendje. De waaghals was al snel uit het zicht 

verdwenen. Na een half uurtje wandelen zien we Mat na een haarspeldbocht weer stil 

staan. We lopen naar Mat en ik zeg: Je hoeft op ons niet te wachten. Zegt mijn broer: 

Ik moet hier weer een stukje omhoog, en dat doet hij niet met een kapotte motor. 
Kunnen jullie weer een stukje duwen tot het weer naar beneden gaat. En zo gingen we 

weer verder naar beneden. Toen we al lopend van de berg onderaan gekomen waren, 

zagen we Mat met de eend bij een benzinestation staan. Hij was er voor nieuwe 

bougies, die goed afgesteld waren voor het hooggebergte. Dit was ons avontuur op de 

Gross Glockner en tevens het einde van onze vakantie. 
 

Snijer        . 



                                                                                                                               16 DE SCHAKEL 16-2024 
 

 

 

  



  17 DE SCHAKEL 16-2024 
 

 

  



                                                                                                                               18 DE SCHAKEL 16-2024 
 

 
    



  19 DE SCHAKEL 16-2024 
 

 

MILIEUVERVUILER OF KRINGLOOPSPECIALIST 
 

Zaterdag 27 juli mocht ik, met ‘Op weg naar je 

diner’ een groep boeren en burgers ontvangen op 

onze kalverhouderij in Haps. Het doel is om de 

burger dichter bij de boer te brengen.  
 

Op verschillende bedrijven kon bekeken worden 

hoe ons voedsel geproduceerd wordt. Daarna kon 

in gezamenlijkheid alles geproefd worden bij het 

diner, bereid door een topkok. Een zeer positieve 

dag voor zowel burger als boer waarbij soms misverstanden uit de weg geholpen 

kunnen worden. Een voorbeeld hiervan is het voeren van soja, in de (social) media vaak 

aangehaald dat de voerimport de ontbossing versnelt in Zuid Amerika.  
 

Wij voeren de rosékalveren met snijmais en grondstoffen die onder andere bestaan uit 

soja. Maar veehouders voeren niet soja maar sojaschroot, dit is het afvalproduct van de 

productie van sojaolie. Deze sojaolie wordt weer gebruikt in voedingsmiddelen en in 

onder andere cosmetica. Het blijft knap hoe de zwarte piet toch altijd weer naar de boer 

geschoven wordt terwijl milieucritici nog maar eens een leuke gloss aanbrengen op hun 

lippen en nog wat sojahoudende crème op hun gebruinde huid aanbrengen die ze 

opgedaan hebben op hun zonovergoten vlieg(!)vakantie in een ver oord.  
 

Hetzelfde geldt overigens voor palmolie dat wordt gewonnen in Indonesische plantages 

uit de palmboompitten. Het afvalproduct palmpitschilfers wordt als veevoer benut in de 

veehouderij. Ben ik nou milieuvervuiler of kringloopspecialist? 
 

Het openstellen van het boerenbedrijf is een ideale manier om dingen uit te leggen die 

voor een boer “normaal “zijn en voor een burger verwonderlijk. Nu komen er op de 

boerderij meestal burgers uit het platteland die veelal veel lof hebben over de boeren in 

hun omgeving en is het dus zaak om juist criticasters uit “de stad” naar de boerderij te 

lokken. Enkele jaren geleden kwamen drie topambtenaren van het ministerie van 

Landbouw op ons bedrijf en het bleek dat twee van hen amper of nooit op een 

veeteeltbedrijf waren geweest! Hier is nog veel zendingswerk nodig. Boeren willen 

samen met burgers zorgen voor een fijne welvaartsstaat en daar is begrip voor elkaar 

een belangrijk ingrediënt.  
 

Luc Arts, kalverhouder in Haps en lid ZLTO Land van Cuijk 
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GEEF DE PEN DOOR AAN… 
 

Wie ben jij? 

Ik ben Vic Barten en ik woon op de Schans in Haps 

samen met mijn papa (Ralfh) en mama (Ingrid) en 

mijn broer Senn. 
 

Op welke school zit jij? 

Ik zit op basisschool de Bongerd in Haps in groep 4. 
 

Wat zijn je hobby’s? 

Mijn hobby’s zijn voetballen in de tuin of bij de 

Hapse Boys, gamen en met de Lego spelen. 
 

Wat vind je het leukste in Haps? 

Speeltuin bij het Loo en het Hapse bos. 
 

Wat wil je later worden? 

Profvoetballer of Youtuber 
 

Wat doe het liefste op 

vakantie? 

Zwemmen, voetballen, 

spelletjes spelen en 

stenen/fossielen zoeken. 
 

Als je burgemeester van 

Haps was, wat zou je dan 

willen veranderen? 

Ik zou een groot waterpark bouwen in Haps met 

speeltuin en dierentuin met daarin Axolotls.  

 

Aan wie geef je de pen door en waarom? 

Ik geef de pen door aan Juul van de Groes  

omdat hij één van mijn beste vrienden  

is en ik altijd heel graag met hem speel! 
 

De pen kan doorgegeven worden aan  

alle kinderen in Haps t/m 16 jaar. 
 

Inleveren artikel ‘De pen’ naar: info@deschakelhaps.nl  

vóór vrijdag 6 september. 

  

mailto:info@deschakelhaps.nl
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MUZIEKVERENIGING JULIANA    
START NIEUW MUZIEKSEIZOEN 

 

Na een mooie 1e helft van 2024 met zeer  

geslaagde activiteiten en leuke optredens, met  

als hoogtepunt natuurlijk de Music Night 2024,  

is de 2e helft inmiddels van start gegaan. 
 

Uiteraard worden jullie in de Schakel en op  

Onze “socials” uitgebreid op de hoogte gehouden van onze activiteiten en hierbij alvast 

een overzicht van de activiteiten die in onze agenda staan (en dat is al een hele lijst 

waarbij er naar alle waarschijnlijkheid nog optredens/serenades ingepast gaan worden!) 
 

Maandag 2 september:   Start van de Rabo ClubSupport 2024 (zie elders) 

Zaterdag 14 september: De jaarlijkse Oud ijzer actie (zie elders) 

Zaterdag 21 september: Feestdag 90 Jaar Muziekvereniging Juliana (besloten) in 

    clubhuis De Posthoorn 

Zondag 22 september:   Blaaskapel De Rozenbottels luistert “Blasmusik im Herbst”  

                                    in Wanroij op (locatie: Het Wapen van Wanroij) 

Zaterdag 5 oktober:      Het Blaaskapellenfestival 2024 in de Posthoorn (info volgt) 

Zondag 6 oktober:      Opluistering Kermis frühschoppen in Landhorst door de 

    Rozenbottels 

Zondag 6 oktober:      Deelname LPM 30+ aan het Muziekfestival in Melick (info volgt) 

Zondag 27 oktober:      De Rozenbottels luisteren “Das grosse Sankt-Tönnis Tirolerfest” 

    op in St. Anthonis 

Zondag 3 november:     Uitwisselingsconcert MV Juliana met de Boxmeersche 

    Harmonie 

Zondag 17 november:    Intocht Sint Nicolaas in Haps 

Zondag 24 november:    Verzorgen de Rozenbottels het muzikale gedeelte van het 

    Brunchconcert in Thielen (België) 

Zondag 15 december:    Winterconcert 2024 in de St. Nicolaaskerk (alle info 

        volgt uiteraard). Het Winterconcert 2024 vormt de afsluiting 

van ons muziekjaar: 90 jaar MV Juliana dus dat wordt weer een mooie happening! 

Ofwel: Er is veel te zien en te beluisteren in het 2e gedeelte van het Muziekjaar 2024: 

een mooie volle agenda! Uiteraard hopen wij jullie weer te mogen ontmoeten op onze 

activiteiten! Al het nieuws is uiteraard ook te lezen op www.mvjuliana.nl , op 

www.derozenbottels.nl en op onze facebookpagina en Instagrampagina! 
 

Namens MV Juliana Haps 

Jeroen Weerts/Bart Robben – PR-commissie Muziekvereniging Juliana 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.mvjuliana.nl/
http://www.derozenbottels.nl/
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OUD IJZER AKTIE MV JULIANA 
 

Zaterdag 14 september is het zover: De oudijzer-aktie 2024 prijkt op de agenda. 

We gaan vanaf 09.00 ‘s morgens met MV Juliana op stap  

om de nodige kilo’s in te zamelen voor onze clubkas.  

Evenals voorgaande jaren werken we weer samen met Kremers  

Metaalhandel. Kremers Metaalhandel is een modern ingericht  

verwerkingsbedrijf waardoor alle materialen op een milieuvriendelijke  

wijze worden gescheiden. Door deze milieuvriendelijke scheiding van  

de materialen kunnen vrijwel alle materialen worden verwerkt: van  

aluminium tot koper, zink en andere metalen.  

Alles is dus welkom bij deze inzameling. 
 

We beginnen vroeg, dus zorg ervoor dat u op tijd het ijzer voor MV Juliana aan de 

straat heeft staan. Heeft u vragen? Neem dan contact op met onze 

oudijzercommissie Joris van Elk, tel.: 06-46801924 (na 17.00 uur) en dan zorgt 

onze commissie dat alles naar wens verloopt. 

Graag tot zaterdag 14 september. De actie eindigt om 13.00 uur dus zorg dat u het 

ijzer op tijd aan de weg heeft staan! 
 

Start Rabo ClubSupport 2024: 

Vergeet niet te stemmen op MV Juliana Haps! 
 

Op 2 september gaat de Rabobank ClubSupport 

2024 van start waarmee de leden van de 

Rabobank Land van Cuijk & Maasduinen alle 

verenigingen/stichtingen en instellingen uit het 

verzorgingsgebied financieel steunen door 

middel van het uitbrengen van een stem op hun 

favoriete club via de website www.rabobank.nl. 

Ook wij doen uiteraard dit jaar weer mee! 
 

De opbrengst van Rabo ClubSupport 2024 

besteden wij aan nieuw instrumentarium en 

aan onze jeugdopleidingen dus jullie stem 

wordt goed besteed! Alle leden van de 

Rabobank Land van Cuijk ontvangen de info 

ook nog thuis op het privéadres! 
 

Stemmen kan t/m 24 september: 

Ontzettend bedankt alvast namens 

Muziekvereniging Juliana! 
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HAPSE BOYS EN HBDZ ‘23 
 

De Hapse kermis staat voor de deur en dat 

betekent dat het voetbalseizoen van start gaat. 

Nog net in augustus (op de 31e) gaan de 

HBDZ’23-jeugdteams van start in fase 1 van de 

competitie 2024/2025. Die fase loopt tot de 

herfstvakantie en is voor de juniorenteams 

(JO/MO13 en hoger) meteen de eerste ronde 

van het bekertoernooi. 

HBDZ ’23 JO9-2, MO13 en JO15 spelen op 24 september een oefenwedstrijd.  

En HBDZ ’23 JO10-1, JO10-3 en JO12-1 doen op diezelfde dag mee aan het 

voorbereidingstoernooi in Herpen bij Herpinia. 
 

De seniorenteams starten inmiddels al veel jaren op kermiszondag met de eerste 

ronde van het bekertoernooi in een poule van 4 teams.  

Hapse Boys 1, 2, 4 en VR1 spelen in de beker (VR1 is op kermiszondag vrij). 
 

Voor Hapse Boys 1 gaat het om de volgende bekerwedstrijden: 

1 september (14.30 uur) Hapse Boys 1 – Gassel 1 

8 september (14.00 uur) Vianen Vooruit 1 – Hapse Boys 1 (LET OP: vervroegd!) 

15 september (14.30 uur) De Zwaluw 1 – Hapse Boys 1 
 

Vervolgens start op zaterdag 22 september 2024 de competitie met voor Hapse 

Boys 1 de thuiswedstrijd tegen Juliana Mill 1. De tegen Juliana geplande 

oefenwedstrijd, die op 19 september stond gepland, komt 

te vervallen omdat beide teams elkaar al direct bij de start 

van de competitie treffen. 
 

Het complete competitieprogramma van Hapse Boys 1, 

maar uiteraard ook van alle andere teams van Hapse Boys 

en HBDZ ’23 is te vinden op www.hapseboys.nl 
 

De overige lagere teams (3, 5 en 35+) spelen op 

kermiszondag een onderling toernooi op ‘De Berkte’, om 

zich vervolgens in het kermisgedruis te storten. 
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BOERSTAL TRANSPORT SERVICE  
  

Regelmatig kom je de vrachtwagens van Boerstel 

Transport onderweg tegen. Het lijkt erop dat het aantal 

vrachtwagens in de loop der jaren flink is toegenomen. 

Dus gaan we op bezoek bij Willem Boerstal, de 

grondlegger en directeur van dit bedrijf om eens te 

kijken hoe zijn transportbedrijf eruit ziet.  
  

Willem, kun je je even kort voorstellen?  

Ik ben Willem Boerstal, 1982 geboren in Oeffelt.  

Met een leeftijd van 6 maanden werd ik een Hapsenaar. 

Getrouwd met Judith van de Lockand en wij wonen in 

de Pastoor Hermansstraat.  
  

In 2010 ben je begonnen met een eigen koeriersdienst. 

Wat deed je voor die tijd?   

Van alles!  

Na de middelbare school begon ik aan de chauffeurs-

opleiding, maar wilde toch nog meer, dus aan de 

opleiding Transport en Logistiek Management 

begonnen, maar na twee jaar geswitched naar de 

opleiding Auto Techniek in Den Bosch.  

Die opleiding heb ik ook niet afgemaakt; concentratie is niet mijn sterkste punt laten we 

maar zeggen.  Toen besloten om bij Defensie (Koninklijke Luchtmacht) te gaan. Dit was 

wat ik nodig had en hier heb ik veel geleerd en mezelf ontwikkeld. In mijn vrije tijd 

deed ik regelmatig wat transportwerkzaamheden en sleutelde ik ook veel en graag aan 

auto’s naast mijn baan.  
  

Hoe is vanaf 2010 de groei van je bedrijf verlopen?  

Helaas heb ik na 5 jaar vanwege een werkongeval defensie verlaten en kwam ik thuis te 

zitten en kon ik weer van vooraf aan beginnen. Gelukkig had ik wat connecties in de 

koerierswereld opgebouwd en dacht: dit kan ik zelf ook wel en zag hier wel kansen.  
  

Dus, met volle moed en goed gemotiveerd en wat geld geleend bij mijn moeder en mijn 

eerste bus gekocht! Dit was tijdens de kredietcrisis in 2008, maar dat weerhield mij er 

niet van. Na het starten moet je rustig groeien, vertrouwen én connecties opbouwen. 

Dat heeft tijd nodig vond ik en soms moet je geluk hebben of er word je iets gegund.  

Zo kwam er van alles op mijn pad, zo ook de opdrachtgevers waar we zelfs nu nog 

steeds voor rijden.  
  

Wat is je bedrijfsfilosofie en kun je daar een voorbeeld van geven?  

Voor mij: Zoveel mogelijk controle over zaken houden waar je zelf invloed op hebt en 

luisteren naar je intuïtie. Zaken waar je geen invloed op hebt gebeuren toch wel, dus 

daar moet je ook niet onnodig energie aan spenderen. Dus doen waar jij je goed bij 

voelt en niet iemand anders. Ik durf wel te stellen dat ik een brede kennis van zaken 

heb opgebouwd. Dit vind ik ook erg belangrijk; praktijkervaring is wat telt.  

Echt grote ambities heb ik nooit 

gehad, vertrouwen op je intuïtie 

heeft mij altijd geholpen bepaalde 

beslissingen te nemen en je moet 

vooral doen waar je je goed bij 

voelt. Iedere ondernemer is anders, 

ieder heeft een eigen 

bedrijfsfilosofie.  

Willem Boerstal 
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De klant staat altijd centraal. Wij denken mee voor de beste oplossing, spoed of geen 

spoed, dag of nacht.  Van spoedpakket tot grote palletzendingen. ”Dedicated transport 

en ad-hoc transporten zijn onze specialiteiten”. Wij rijden bijvoorbeeld voor een klant 

die buitendeuren produceert en die het volledige transport in volle vertrouwen 

uitbesteed aan ons. Hiervoor heb je specifiek materieel en mensen voor nodig.  

Er worden hoge eisen gesteld aan de 

betrouwbaarheid en kwaliteit van het 

transport. Dit is namelijk geen 

doorsnee transport als het gaat om 

het laden en lossen.  

Als voorbeeld: het verzoek om ’s 

morgens om 7.00 uur in Groningen 

op een bouwplaats te lossen met 

kooiaap (meeneemheftruck) ter 

plaatse contact opnemen met de 

mensen die de geleverde producten 

gaan monteren; dit kan in drukke 

gebieden zijn of compleet nieuwe woonwijken. Voor de klant zijn dit belangrijke 

leveringen omdat er veel onderlinge afspraken gemaakt worden met veel andere 

partijen.  
  

Een ander voorbeeld: een klant heeft een machine kapot in Tsjechië en er dient een 

onderdeel zo snel mogelijk geleverd te worden. Ook dit regelen wij!  

Gezien ons wagenpark kunnen wij goed met afwijkende maten overweg, waar het 

reguliere transportnetwerk vaak geen oplossing voor heeft. Hiervoor benaderen klanten 

ons: specifieke en op maat gemaakte transportoplossingen dus!  
  

Hoe is het wagenpark in de loop der jaren uitgebreid en hoeveel   

vrachtwagencombinaties heb je ondertussen?  

• 6 trekkende eenheden (trekkers), waaronder Volvo, DAF, MAN  

• 4 zeilopleggers, 2 meeneemheftrucks  

• 2 vrachtwagens Mercedes, Iveco  

• 2 bestelbussen Mercedes, Iveco  
  

Je chauffeurs hebben het blijkbaar wel naar hun zin, want ondanks dat je nog een 

relatief jong bedrijf bent zijn er regelmatig jubilarissen. (o.a. Rob Thijssen - foto)  

Ik hecht waarde aan een gemotiveerd team. De chauffeurs zijn tenslotte het 

visitekaatje van je bedrijf. Bij ons is goed en mooi materieel erg belangrijk. Chauffeurs 

vinden dit erg belangrijk en hier wordt ook naar geluisterd. Iedere chauffeur heeft zijn 

eigen truck! Dat is het voordeel van een klein bedrijf, hier is veel meer vrijheid in.  

We hebben inmiddels vier chauffeurs met een 5-jarig jubileum!  
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Kun je vertellen wie o.m. je klanten zijn en wat je zoal vervoert?  

We rijden inmiddels al meer dan 10 jaar voor Kegro Deuren in Groesbeek.   

We verzorgen het volledig transport voor hen. Kegro Deuren heeft pas het 50-jarig 

jubileum gehad. Overigens, een erg dynamisch wereld met veel ‘’ren en vlieg werk’’  
  

We werken al bijna twee jaar naar volle tevredenheid samen met Coenen Transport, 

ook gevestigd in Haps; de welbekende vriestoren. We rijden voor hen veel koel- en 

vriestransport.  
  

Daarnaast verschillende klanten uit de regio. Dit zijn de 

koeriers- of transport ritten en wekelijks terugkerende vaste 

ritten. Heel divers dus.  

Omdat ons wagenpark multifunctioneel is, kunnen we ook 

afwijkende maten laden, zoals een machine van 3 meter lang 

en 2 meter hoog om maar eens een voorbeeld te geven. 

Hierdoor weten klanten ons altijd goed te vinden om te 

helpen bij een oplossing voor hun transport.  
  

Wat vind je zelf de leukste opdrachten?  

De wat specifieke opdrachten die met wat flexibiliteit en 

regelwerk toch slagen en waarbij we een compliment of 

waardering van een klant krijgen. Dat kan ik altijd wel 

waarderen.  
  
Rijd je zelf ook nog weleens of is het kantoorwerk daarvoor te 

druk?  

Zoals ik al zei, vind ik controle belangrijk in een bedrijf en 

dus heb ik voor mezelf besloten om zo min mogelijk zelf te 

rijden aangezien dit ten koste kan gaan van de kwaliteit. 

Auto’s en trucks naar de werkplaats brengen en kleine klusjes 

rondom de kerk doe ik nog wel altijd graag. Met de heftruck 

wat laad- en loswerk verrichten en af en toe mee sleutelen.  
  

Je lijkt altijd redelijk relaxt. Is directeur van een transportbedrijf geen baan met veel 

stress?  

Uiteraard heb ik veel lastige periodes met veel stress gekend, zeker in de groeifase! 

Maar ik oog altijd relaxed, dat wil ik ook uitstralen denk ik.  

Bij grote drukte besteden we tegenwoordig ook werk uit aan een collega koeriersbedrijf 

die dezelfde kwaliteit hanteert als wij en af en toe vervoeren we via een Europees 

transport netwerk. Het geeft ook weer rust dat altijd alles opgelost kan worden zowel 

voor ons als voor de klant. Ook is tegenwoordig het een en ander gedigitaliseerd en 

worden zaken zoals de salarisadministratie deels uitbesteed.  
  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Kun je enkele leuke ervaringen vertellen?  
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Je eerste echte opdrachtgever binnen zien te krijgen en je eerste vrachtwagen 

aanschaffen zijn toch wel erg leuke ervaringen.  
  

Hoe ziet de toekomst van je bedrijf er uit, denk je?  

Een eigen pand in Haps waar we alle voertuigen kwijt 

kunnen. Gezien het wagenpark hebben we veel ruimte 

nodig en daarom werken we nu vanuit twee locaties; 

de grote trucks staan aan de Oeffeltseweg en de 

kleinere auto’s op de Beerseweg waar we ook een 

kleine loods gehuurd hebben waar we kunnen werken 

aan de auto’s en kleine op- en overslag 

werkzaamheden uitvoeren.   
  

Is er nog tijd om op vakantie te gaan?  

Tegenwoordig gelukkig wel. We gaan in september 

een korte week naar Oostenrijk  

hiken in de bergen met een groepje vrienden en in de 

winter gaan we vaak tien dagen naar Scandinavië met 

de auto of zoals afgelopen jaar relaxed naar Curaçao; 

dat beviel eigenlijk ook verassend goed!   
  

Heb je nog hobby’s of leuke bezigheden?  

Zeker, sport heeft naast mijn werk een hoge prioriteit. Ik houd mij fysiek en mentaal fit, 

gezond en jong. Heb naast het opbouwen van mijn bedrijf zeer fanatiek gewielrend en 

wedstrijden gereden, maar dat werd op een gegeven moment zowel fysiek en mentaal 

te zwaar en ben ik een stapje terug gaan doen.  
 

Vijf jaar geleden heb ik kennis gemaakt met Crossfit (Google maar eens)   

Kortom: een hoge intensiteit training waarbij kracht, lenigheid en conditie centraal 

staan. Hiermee ben ik weer fanatiek aan de gang gegaan en doe hier ook nog een 

aantal competities per jaar. Hier gaat minder tijd in zitten dan wielrennen,  

dus voor mij perfect.  
  

Inmiddels 1½ jaar geleden heb ik mijn instructeur certificaat gehaald waarbij ik  

1 à 2 uur als Crossfittrainer groepen tot 14 personen les geef.  

Voor mij de perfecte combinatie met mijn werk in een geheel andere setting.  
  

Ik ben ook autoliefhebber en af en toe een trackday (circuit) rijden vind ik geweldig. 

Daarnaast lekker wandelen samen met Judith en Dino onze hond.  
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DE ZONNEBLOEM VIERT FEEST 
 

 

Ter ere van het 75-jarig bestaan presenteert de Zonnebloem Breda een nieuwe 

theaterproductie: ‘Volle kracht vooruit!” 
    

Musicalster Joke de Kruijf en de cast van jong 

aanstormend talent reizen langs iconische 

hoogtepunten uit de Zonnebloemgeschiedenis en 

varen op volle kracht vooruit de toekomst in. 

Amusement in een 90 minuten durende 

feestelijke matineevoorstelling, exclusief in 2024 

in jouw regio te zien voor genodigden.  
 

En afdeling Haps mag daarbij aanwezig zijn om 

samen van deze fantastische theatershow te 

genieten.   
 

En niet onbelangrijk: De Hapse Zonnebloem biedt 

u deze jubileumshow gratis aan!  

We hopen natuurlijk op een grote opkomst.   
 

De show is gepland op woensdag 16 oktober.   

Nadere informatie volgt in het volgende nummer van De Schakel.   

Noteer alvast de datum van 16 oktober in uw agenda!  
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    KBO 
 

Agenda en mededelingen komende weken 
 

Woensdag 4 september: Eat & Meet  

Zoals altijd is de Eat & Meet bijeenkomst op de eerste woensdag 

van de maand. U bent welkom in De Posthoorn vanaf 17.00 uur. 

Aanmelden nieuwe gasten: uiterlijk maandag 2 augustus.  

Vaste deelnemers hoeven zich niet aan te melden. 

De Posthoorn zal zorgen voor een lekker kermismenu. 
 

Donderdag 5 september: kienmiddag 

Aanvang: 14.00 uur in steunpunt Mariagaarde. 

Wij hopen op een grote opkomst zodat er geen mooie prijzen blijven liggen. 
 

Woensdag 18 september: samen fietsen 

Om 09.30 uur vertrek vanaf het Kerkplein. Als u per ongeluk bij een 

vorige fietstocht het gele hesje mee naar huis hebt genomen, dan 

graag meebrengen. Lid KBO: ook niet-leden zijn welkom. 
 

Woensdag 18 september: extra Sociaal culturele dag in Het Wapen van Wanroij. 

Vanwege het grote aantal deelnemers is er een derde dag georganiseerd waarvoor 

u zich nog kunt aanmelden. Het programma biedt o.a. een lezing door René 

Bastiaans en “Stampei in de abdij”. 

De dag begint om 09.30 uur en is rond 16.00 uur afgelopen. 

KBO-leden betalen € 30,- en niet-leden € 40,- (inclusief lunch). 

U kunt zich aanmelden tot 5 september bij Cas Arts: 06-46135670. 
 

Vanaf maandag 2 tot woensdag 25 september: 

Rabo ClubSupport actie. 

Ook de KBO heeft zich aangemeld voor deze actie.  

Als u lid bent van de Rabobank kunt op ons stemmen 

via: www.rabobank.nl/clubsupport/leden/stemmen 

Hierdoor krijgen wij wat extra geld in het laadje waarvoor wij u hartelijk bedanken. 

 

KERSTMARKT IN HAPS 
 

In Haps hebben wij een mooie reconstructie gekregen van de Kerkstraat. 

Tegelijkertijd is ook het kerkplein aangepast met prachtige belichting van ons 

kerkgebouw. Hiervoor dank aan de gemeente Land van Cuijk. 
 

Om het kerkplein ook voor andere doeleinden te 

gebruiken gaan wij in december een sfeervolle kerstmarkt 

organiseren voor groot en klein.  

Waarschijnlijk op zondagmiddag 15 december.  

Wij kunnen dat niet alleen en vragen medewerking van 

Hapsenaren die het leuk vinden om deze markt mee te 

organiseren.  

We vormen dan een werkgroep die er een leuke middag van gaat maken. 

Alle ideeën zijn welkom. 
 

U kunt zich aanmelden bij Ans van Zeeland: 06-11118072. 

Als u wilt deelnemen, dan kunt u ook bij haar terecht. 
 

Locatieraad H. Nicolaas 
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HAPSE ACTIVITEITENKALENDER 

 

 

 

 

 

AFVALINZAMELING EN OUD PAPIER 

  

AUGUSTUS    

Zondag 18 Openlucht gezinsviering H. Nicolaas kerk 

Woensdag 21 Fietstocht KBO 

Maandag 26 Maak kennis met tennis TV de Zoetsmeer 

Dinsdag  27 Modeshow KBO 

Zaterdag 31 Hapse Kermis  

SEPTEMBER    

Zo, Ma, Di. 1,2,3 Hapse Kermis  

Woensdag 4 Info: communie/ vormsel H. Nicolaas kerk 

Woensdag 4 Eat & Meet KBO 

Donderdag 5 Kienen KBO 

Vrijdag 6,13,20 Knutsel, Yolo, Nexxt Caboose 

Zaterdag 14 Oudijzeraktie MV Juliana 

Woensdag 18 Samen Fietsen KBO 

Zondag  29 Robert Jan Stips Huistheater De Steenakker 

OKTOBER    

Zaterdag 5 Blaaskapellenfestival  De Rozenbottels 

NOVEMBER    

Zaterdag 2 Thunderrock De Stappert 

Zondag 17 Intocht Sint Nicolaas in Haps  

DECEMBER    

Zondag 15 Winterconcert MV Juliana 

Maandag   2 sept Gft-container 

Maandag   9 sept Gft-container en PBD 
   

   
   

   

Zaterdag  31 aug Buurtvereniging “Rondom de Kiekuut” 
 28 sept Op de laatste zaterdag van de maand staat van 10.00-12.00 uur 

de papiercontainer op het parkeerterrein bij de Hapse Boys. 

Woensdag    4 sept Buurtvereniging “De Kampakker” 
 

    2 okt Papiercontainer staat woensdag op de hoek bij 

de Aalsvoorten/Bogaersstraat van 18.30-20.00 uur. 

Vrijdag   6 sept Buurtvereniging “De Veldkijkers” en “Klavertje Drie” 
 

    4 okt Op de eerste vrijdag van de maand wordt oud papier opgehaald. 

Zaterdag   7 sept Buurtvereniging “De Schutters” 
 

    5 okt Eerste zaterdag van de maand staat van 10.00-12.00 uur 

de papiercontainer op het parkeerterrein bij de Hapse Boys. 

Woensdag  11 sept Buurtvereniging “Beatrixlaan” en “De Groes” 
 

 25 sept Papiercontainer staat op de Loswal van 16.00-19.00 uur. 

 

PETITIE 
BEHOUD OUD PAPIER INZAMELING 

DOOR VERENIGINGEN-LVC 

 
https://www.petitie24.nl/petitie/5403/ 

 

https://www.petitie24.nl/petitie/5403/
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SCHOOLPLEINENFEEST ÉN OPENING KERKSTRAAT 
 

De zomervakantie zit er op. Kinderen weer naar 

school en gelukkig is de mooie Kerkstraat nu voor 

iedereen weer geopend.  
 

De Kerkstraat is gereed en de beide schoolpleinen 

van basisschool ‘de Bongerd’ vernieuwd! 22 augustus 

2024 is de dag voor een klein feestje én een officieel 

moment, want er is vanaf oktober 2023 ontzettend 

veel werk verzet, ondanks de vele regenbuien en de 

daarmee gepaard gaande wateroverlast… 
 

Omdat ook de Kerkstraat klaar is, werd het 

schoolpleinenfeest gecombineerd met de officiële 

opening van de Kerkstraat. Illustratief voor de 

prettige samenwerking van gemeente, uitvoerende 

bedrijven én school.  
 

Op ‘de Bongerd’ konden de kinderen die dag rond de 

middag genieten van een spellencircuit tijdens het 

schoolpleinenfeest en daar werd enthousiast aan 

deelgenomen. Daarna was het tijd voor het officiële 

gedeelte. Directrice Linda van Summeren bedankte 

namens het team de kinderen voor hun medewerking 

bij het maken en uitvoeren van het plan voor de 

beide speelplaatsen, alle organisaties in en om de school die maandenlang veel overlast 

moesten verduren, de bedrijven die zowel het project van de speelplaats als de 

Kerkstraat hebben uitgevoerd en zeker ook de gemeente Land van Cuijk die de 

bekostiging van de projecten voor haar rekening nam.  
 

Ondanks de overlast, soms de tegenvallers, was er  

sprake van een goede samenwerking met allen en het  

resultaat mag er zijn. Steeds was er de wil om er  

samen iets moois van te maken en dat geldt ook voor  

kinderen en ouders die samen geld binnen haalden  

voor de aanschaf van het nieuwe speeltoestel.  

Linda sprak vooral met de kinderen over de nieuwe  

verkeerssituatie: altijd goed uitkijken, ondanks dat je  

misschien denkt voorrang te hebben! 
 

Kortom, het resultaat staat er: een grootse beloning 

is het fantastische spel dat iedere dag te zien is.  

Op het verkeersplein, in de pannakooi, in de zandbak 

en op en rond het nieuwe speeltoestel in de Hapse 

stappen. 
 

Rond de klok van 2 uur verrichtte wethouder David 

Sölez na een korte toespraak de officiële opening, 

samen met twee kinderen middels het doorknippen 

van een lint. 
 

Daarna trakteerde de gemeente Land van Cuijk op  

een lekker ijsje en dat smaakte op deze zonnige dag heel lekker!  

Met zoveel mooi uitgevoerde plannen kan het schooljaar voor iedereen van start gaan. 

Wensen blijven er natuurlijk altijd! De school onder meer voor meubilair voor een 

buitenleslokaal en vrijwilligers voor onderhoud van de borders. Keulen en Aken zijn ook 

niet op één dag gebouwd, dus zal het er best in de toekomst van komen! 

 


